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PROTOKÓŁ Nr XLIII/17 

z sesji RADY GMINY ŻURAWICA 

odbytej w dniu 27 października 2017 r. 

 

 

1. Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. 

2. Czas trwania sesji od godz. 900 do godz. 1245 

 

 

Ad. punktu 1 – Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Przewodniczący Rady Gminy Józef Pukajło otworzył czterdziestą trzecią sesję VII kadencji Rady 

Gminy Żurawica. 

Powitał wszystkich radnych i zgromadzonych gości. Poinformował, że dzisiejsze posiedzenie Rady 

Gminy będzie podzielone na dwie części: oświatową i proceduralną dotycząca podjęcia uchwał. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji udział bierze 13 radnych 

z 15 osobowego składu Rady Gminy Żurawica, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Nieobecni byli Radni: Wacław Szozda, Agnieszka Ustrzycka. 

 

 

Ad. punktu 2 – Przedstawienie porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że z przesłanego porządku obrad zostały wycofane z procedowania 

dwa projekty uchwał. Pierwszy w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Żurawica przez osoby fizyczne i prawne inne niż jednostka 

samorządu terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji, 

z powodu pojawienia się nowych regulacji prawnych skutkujących koniecznością kolejnej zmiany treści tej 

uchwały. Drugi w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Żurawica a Gminą Miejską Przemyśl na 

realizację budowy kanalizacji sanitarnej w ulicy Ceramicznej i ulicy Gazowej w Przemyślu i w miejscowości 

Buszkowice gm. Żurawica, z powodu braku konieczności podejmowania takiej uchwały, gdyż porozumienie 

nie zawiera elementów finansowych i może być podpisane bez podejmowania stosownej uchwały Rady 

Gminy. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił poprawiony porządek obrad nieuwzględniający dwóch wycofanych 

z procedowania projektów uchwał: 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

5. Informacja o oświadczeniach majątkowych za 2016 r. 

6. Informacja o stanie oświaty w Gminie Żurawica. 

7. Podjęcie uchwał: 

- w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

Nr 1 im. Św. Jadwigi Królowej Polski w Żurawicy wchodzącej w skład Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego Nr 1 w Żurawicy w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 1 im. Św. Jadwigi 

Królowej Polski w Żurawicy w Zespole Szkolno – Przedszkolnym Nr 1 w Żurawicy, 

- w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

Nr 2 w Żurawicy wchodzącej w skład Zespołu Szkolno –Przedszkolnego Nr 2 w Żurawicy 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 2 w Zespole Szkolno – Przedszkolnym Nr 2 

w Żurawicy, 
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- w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

im. Piotra Michałowskiego w Bolestraszycach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Piotra 

Michałowskiego w Bolestraszycach, 

- w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

w Buszkowicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Buszkowicach, 

- w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

im. bł. ks. Bronisława Markiewicza w Kosienicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową 

im. bł. ks. Bronisława Markiewicza w Kosienicach, 

- w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Maćkowicach 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Św. Stanisława Kostki w Maćkowicach, 

-  w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Orzechowcach 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Jana Pawła II w Orzechowcach, 

- w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Wyszatycach 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Macieja Rataja w Wyszatycach, 

- w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum im. 2 Pułku 

Pancernego w Żurawicy, 

- w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum im. Św. 

Stanisława Kostki w Maćkowicach, 

-  w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum 

w Orzechowcach, 

- w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum im. bł. ks. 

Jana Balickiego w Wyszatycach, 

- w sprawie sprzedaży działek położonych w miejscowości Bolestraszyce, 

- w sprawie sprzedaży działki położonej w miejscowości Żurawica, 

- w sprawie nieodpłatnego nabycia działki położonej w miejscowości Orzechowce, 

- w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w miejscowości 

Maćkowice, 

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żurawica, 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2017 r. 

8. Wnioski i zapytania. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi lub pytania dotyczące przedstawionego 

porządku obrad. Przy braku uwag i pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

przedstawionego poprawionego porządku obrad. W wyniku głosowania przedstawiony porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie (13 głosów za). 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

Ad. punktu 3 – Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że mamy do przyjęcia protokoły z XLI i XLII sesji z dnia 

26 września 2017 r. i 13 października 2017 r. Następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi lub 

pytania do przedłożonego protokołu z XLI sesji z dnia 26 września 2017 r. Przy braku pytań i uwag 

przystąpiono do głosowania przyjęcia protokołu nr XLI/17 z sesji z dnia 26 września 2017 r., został on 

przyjęty jednogłośnie 13 głosami za. Następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi lub pytania do 

przedłożonego protokołu z XLII sesji zwołanej w trybie nadzwyczajnym w dniu 13 października 2017 r. Przy 

braku pytań i uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia protokołu nr XLII/17 z sesji z dnia 13 października 

2017 r., został on przyjęty jednogłośnie 13 głosami za. 
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Ad. punktu 4 – Informacja Wójta Gminy o pracy między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Józef Pukajło poprosił o przedstawienie przez Wójta Gminy Żurawica Krzysztofa 

Składowskiego informacji o pracy między sesjami. 

Wójt Gminy Krzysztof Składowski przedstawił informację o pracy między sesjami. Informacja stanowi 

załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Józef Pukajło podziękował Wójtowi za przedłożoną informację oraz zapytał, czy 

radni mają jakieś pytania do przedstawionej informacji. 

Radny Zdzisław Chytła zapytał, jak wygląda sprawa podpisania umowy z wykonawcą usługi zimowego 

utrzymania dróg gminnych w Żurawicy? 

Wójt Gminy Krzysztof Składowski poinformował, że pierwszy przetarg został unieważniony z powodu 

przekroczenia kwoty przeznaczonej na realizacje tego zadania. Ogłoszono drugi przetarg na zmienionych 

warunkach i wpłynęły oferty na wszystkie miejscowości poza Żurawicą – podobna sytuacja była również przy 

pierwszym unieważnionym przetargu. Obecnie kolejny raz powtórzone będzie postępowanie w zakresie 

dotyczącym jedynie Żurawicy podzielonej na dwa obszary Żurawice Górna i Dolna. Wójt zwrócił się z prośbą 

o zainteresowanie się tą kwestią wszystkich radnych i sołtysów w celu wskazania osób, które mogłyby 

realizować to zadanie. W zakresie szczegółowych informacji w tej sprawie, wrócimy przy realizacji punku 

wnioski i zapytania na dzisiejszej sesji. 

Przy braku kolejnych pytań przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

Ad. punktu 5 – Informacja o oświadczeniach majątkowych za 2016 r. 

 

Przewodniczący Rady Józef Pukajło poprosił o przedstawienie informacji o oświadczeniach 

majątkowych za 2016 r. Sekretarza Gminy Żurawica Ryszarda Kosteleckiego. 

Sekretarz Gminy Żurawica Ryszard Kostelecki przedstawiła informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych za 2016 r. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady zapytał zebranych czy chcą zabrać głos w sprawie przedstawionej informacji, 

a przy braku pytań przystąpiono do realizacji kolejnego punktu obrad. 

 

 

Ad. Punktu 6 – Informacja o stanie oświaty w Gminie Żurawica. 

 

Przewodniczący Rady Józef Pukajło poprosił o przedstawienie informacji o stanie oświaty w Gminie 

Żurawica Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marka Jaremczuka. Przed prezentacją 

informacji Przewodniczący Rady poprosił wszystkich obecnych o powstanie i uczenie minutą ciszy pamięci 

ŚP. Elżbiety Świty zmarłej w tym roku Kierowniczki Samorządowego Przedszkola w Żurawicy. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marek Jaremczuk przedstawił informację 

o stanie oświaty w Gminie Żurawica. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie informacji i zapytał czy ktoś z obecnych chce 

zabrać głoś w tej sprawie. 

Radny Maciej Gałuszka zapytał o zapewnienie opieki i pomocy psychologicznej dzieciom w szkołach, 

odwołał się do spotkania z rodzicami uczniów Zespołu Szkolno – Przedszkolnego nr 2 w Żurawicy, gdzie 

temat ten był poruszany i padły pewne deklaracje złożone przez obecnego asystenta wójta ds. oświaty Panią 

Magnowską. Pani Magnowska jest nieobecna, kto wiec obecnie będzie realizował te deklaracje i kiedy to 

nastąpi? Kiedy będzie zapewniona pomoc psychologiczna dla dzieci? 

Wójt Gminy Żurawica odpowiedział, że wchodzi w życie zmiana ustawy o likwidacji stanowisk 

doradców i asystentów wójta i obecnie Pani Magnowska nie jest już pracownikiem Urzędu Gminy Żurawica. 

Sprawa pomocy psychologicznej dla dzieci powinna być poruszana na komisji oświaty i trzeba tam 

wypracować rozwiązania dotyczące rozwiązania tego problemu nie tylko w jednej szkole, ale we wszystkich 

placówkach oświatowych Naszej Gminy. Problem pomocy psychologicznej dla dzieci jest obecnie bardzo 

ważny i należy się nim zająć i znaleźć jakieś ogólne rozwiązanie. Rozwiązaniami indywidulanym powinni się 

zając poszczególni dyrektorzy szkół. 
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Dyrektor Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 2 w Żurawicy Pani Maria Bieniasz poinformowała, 

że zatrudnienie osoby z zewnątrz na tak mały wymiar czasowy jest bardzo trudne i nieopłacalne finansowo. 

Dlatego podjęto decyzję o przeszkoleniu pracownika szkoły, który tą pomoc psychologiczną będzie 

sprawował. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Mark Jaremczuk przedstawił informację, że 

na wspomnianym spotkaniu, na którym był obecny przedstawiono szereg informacji dla rodziców 

o instytucjach i sposobach postępowania w sytuacji, gdy jest konieczność udzielenia pomocy psychologicznej 

dzieciom. Podjęto decyzję o doszkoleniu pracowników szkół w tym zakresie, co obecnie jest realizowane. 

Radny Leszek Cichy stwierdził, że, jak co roku podejmowany jest w tym okresie temat oświaty w Gminie 

Żurawica, a obecnie w obliczu wprowadzonej reformy dyskusja na ten temat nabiera szczególnego znaczenia. 

Przedstawione informacje muszą być dla nas sygnałem dla podejmowania decyzji na najbliższą perspektywę 

czasową, jak i długofalowych działań, które kształtować będą system oświaty w Gminie Żurawica na 

najbliższe lata. Dokonany przegląd placówek oświatowych przed rozpoczęciem bieżącego roku szkolnego 

potwierdził dobry lub bardzo dobry stan naszych placówek oświatowych, co w połączeniu z wysoce 

wykwalifikowaną kadrą pedagogiczną napawa optymizmem. Bardzo dużym problemem jest demografia, 

która jest bardzo niekorzystna. Rodzić to będzie duże problemy finansowe w utrzymaniu placówek 

oświatowych i zapewnieniu odpowiedniej, jakości nauczania. O problemach tych mówi już od kilku lat 

i należy podjąć dyskusję społeczną przy dziale wszystkich zainteresowanych stron by opracować koncepcję 

zmian w celu doprowadzenia optymalnego stanu system oświaty w Gminie Żurawica. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w miejscowości Bolestraszyce obecne i najbliższe roczniki 

dzieci, które zaczną naukę liczą ponad 100 osób, co jest dobrym prognostykiem w zakresie demografii. 

 

Wójt Gminy Żurawica stwierdził, że należy się cieszyć z każdego sygnału wskazującego na poprawę 

danych demograficznych i trzeba dołożyć wszelkich starań, by jak największa rzesza uczniów rozpoczynała 

naukę w naszych placówkach oświatowych. Na pewno trzeba rozmawiać o zmianach w funkcjonowaniu 

systemu oświaty w gminie i zaangażować w tą dyskusję całe środowisko. Należy podkreślić, że obecnie 

warunki funkcjonowania oświaty zmieniają się radykalnie i bardzo szybko. Samorządom i działającym przy 

nich placówkom oświatowym potrzebna jest przede wszystkim stabilność w przepisach regulujących ich 

funkcjonowanie. Dopiero w takiej sytuacji można podjąć skuteczną dyskusję na temat długofalowego 

wyglądu oświaty w gminie. Życzmy sobie, więc tej stabilności, jak najlepszych i mądrych rozwiązań 

rządzących, bo my na dole potrafimy o ten system oświaty zadbać. Życząc sobie rozwoju naszych placówek 

oświatowych, dobrego ich funkcjonowania zapewniającego wzorową edukację, wychowanie 

i bezpieczeństwo uczniom. Całe środowisko oświatowe gminy, zgromadzeni na sali przedstawiciele placówek 

oświatowych, wszyscy radni, a zwłaszcza członkowie komisji oświaty, moja osoba, pracownicy zespołu 

oświatowego, starają się, by dobro oświaty było na pierwszym miejscu w gminie. Chciałbym, żeby warunki 

brzegowe funkcjonowania oświaty ustalane odgórnie trochę w tych działaniach nam pomagały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marek Jaremczuk w imieniu swoim, Rady 

Gminy, Wójta Krzysztofa Składowskiego złożył życzenia wszystkim dyrektorom, nauczycielom 

i pracownikom placówek oświatowych za włożony trud, za włożoną prace za wszystko, co najlepsze dajecie 

dzieciom tym najmłodszym i tym starszym. Następnie odczytał list okolicznościowy skierowany do 

dyrektorów placówek oświatowych zterenu Gminy Żurawicy, który to w raz z wiązanką kwiatów wręczyli 

wszystkim obecnym na sali dyrektorom Przewodniczący Rady Gminy i Wójt Gminy Żurawica. 

List z życzeniami otrzymali:  

Dyrektorzy niepublicznych przedszkoli: 

Pani Alicja Harłacz, 

Siostra Józefa Rebuś 

Siostra Maria Pruchnicka 

Siostra Marta Duszyńska 

Dyrektorzy szkół i zespołów szkolno-przedszkolnych: 

Pani Renata Haśkiewicz-Kudła, 

Pani Maria Tabinowska, 
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Pani Małgorzata Wróbel-Makuchowska, 

Pani Maria Bieniasz, 

Pani Bożena Ryczan, 

Pani Beata Oś-Oziembłowska, 

Pan Bartosz Haśkiewicz, 

Pan Jan Semków, 

Wręczono również nagrody pieniężne Wójta Gminy Żurawica za szczególne osiągniecia w pracy 

pedagogicznej i oświatowej, które otrzymali: 

Pani Bożena Ryczan – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Orzechowcach, 

Pani Beata Oś-Oziembłowska – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wyszatycach, 

Pan Andrzej Hus – nauczyciel Szkoły Podstawowej w Wyszatycach, 

Pani Wanda Sobańska – nauczyciel Szkoły Podstawowej w Maćkowicach, 

Pani Dorota Pasiak-Konowalik – nauczyciel Szkoły Podstawowej w Maćkowicach, 

Pani Barbara Kucaj - nauczyciel Szkoły Podstawowej w Orzechowcach, 

Pani Grażyna Gradowska – nauczyciel Oddziału Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Wyszatycach, 

Pani Dorota Cwynar – nauczycielki w Zespole Szkolno-Przedszkolnym nr 2 w Żurawicy. 

Następnie Wójt Gminy Żurawica i Przewodniczący Rady Gminy Żurawica przekazali okolicznościowe 

życzenia Przewodniczącemu Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Rady Gminy Żurawica Markowi 

Jaremczukowi. 

Wójt Gminy Żurawica podsumowując cześć oświatową posiedzenia Rady Gminy Żurawica stwierdził, 

że edukacja naszych dzieci jest najlepszą inwestycją, jaką mogą im sprezentować rodzice, nauczyciele, 

dyrektorzy, pracownicy samorządu lokalnego i trzeba mieć pełną świadomość tej odpowiedzialności 

spoczywającej na ich barkach. Czasy są trudne i trzeba wypracowywać pewne konsensusy, porozumienia, 

gdyż środowisko lokalne ocenia nie tylko władze samorządowe, ale i funkcjonowanie szkół i innych placówek 

oświatowych, czego Państwo doświadczacie, jako dyrektorzy szkół i nauczyciele. Zgoda, dobre pomysły, 

wzajemna współpraca, są tym, na czym można budować dobrą przyszłość naszej oświaty i tego nawzajem 

sobie życzmy. 

Pani Dyrektor Bożena Ryczan w imieniu własnym i nauczycielki Pani Barbary Kucaj podziękowała za 

wyróżnienie i otrzymaną nagrodę. Stwierdziła, że przyznana jej nagroda zdopinguje ją do jeszcze lepszej 

i wydajniejszej pracy. 

Pani Dyrektor Beata Oś-Oziembłowska również podziękowała za otrzymane wyróżnienie, 

podkreślając, że wszystkie osiągnięcia, to praca całego grona pedagogicznego wspomagana przez Radę 

i Wójta Gminy Żurawica. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim przybyłym pracownikom oświaty za ich trud i pracę, na 

ręce obecnych na sali pedagogów złożył życzenia dla wszystkich pracowników oświaty, a następnie zakończył 

część oświatową posiedzenia Rady Gminy Żurawica. 

Ogłoszona została pięciominutowa przerwa w obradach. 

 

Po przerwie przystąpiono do realizacji kolejnego punktu obrad. W obradach po przerwie nie uczestniczyli 

radni Krzysztof Jaroch i Ryszard Wojtowicz. 

 

 

Ad. Punktu 7 – Podjęcie uchwał. 

 

1) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 1 im. 

Św. Jadwigi Królowej Polski w Żurawicy wchodzącej w skład Zespołu Szkolno – Przedszkolnego Nr 1 

w Żurawicy w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 1 im. Św. Jadwigi Królowej Polski w Żurawicy 

w Zespole Szkolno – Przedszkolnym Nr 1 w Żurawicy 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Św. Jadwigi Królowej Polski 

w Żurawicy wchodzącej w skład Zespołu Szkolno – Przedszkolnego Nr 1 w Żurawicy w ośmioletnią Szkołę 
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Podstawową Nr 1 im. Św. Jadwigi Królowej Polski w Żurawicy w Zespole Szkolno – Przedszkolnym Nr 1 

w Żurawicy, Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marka Jaremczuka. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marek Jaremczuk przedstawił projekt uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Św. 

Jadwigi Królowej Polski w Żurawicy wchodzącej w skład Zespołu Szkolno – Przedszkolnego Nr 1 

w Żurawicy w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 1 im. Św. Jadwigi Królowej Polski w Żurawicy w Zespole 

Szkolno – Przedszkolnym Nr 1 w Żurawicy. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do 

projektu procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady przy braku głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej uchwały, a 

przy pozytywnej opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisji Finansów Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Św. Jadwigi Królowej Polski w Żurawicy 

wchodzącej w skład Zespołu Szkolno – Przedszkolnego Nr 1 w Żurawicy w ośmioletnią Szkołę Podstawową 

Nr 1 im. Św. Jadwigi Królowej Polski w Żurawicy w Zespole Szkolno – Przedszkolnym Nr 1 w Żurawicy. 

W wyniku głosowania przy 11 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała Nr LXIII/277/17 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

2) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 2 

w Żurawicy wchodzącej w skład Zespołu Szkolno –Przedszkolnego Nr 2 w Żurawicy w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową Nr 2 w Zespole Szkolno – Przedszkolnym Nr 2 w Żurawicy 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 2 w Żurawicy wchodzącej w skład 

Zespołu Szkolno –Przedszkolnego Nr 2 w Żurawicy w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 2 w Zespole 

Szkolno – Przedszkolnym Nr 2 w Żurawicy, Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marka 

Jaremczuka. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marek Jaremczuk przedstawił projekt uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 2 w Żurawicy 

wchodzącej w skład Zespołu Szkolno –Przedszkolnego Nr 2 w Żurawicy w ośmioletnią Szkołę Podstawową 

Nr 2 w Zespole Szkolno – Przedszkolnym Nr 2 w Żurawicy. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do 

projektu procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady przy braku głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej uchwały, 

a przy pozytywnej opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisji Finansów Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 2 w Żurawicy wchodzącej w skład Zespołu Szkolno –

Przedszkolnego Nr 2 w Żurawicy w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 2 w Zespole Szkolno – 

Przedszkolnym Nr 2 w Żurawicy. 

W wyniku głosowania przy 11 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała Nr LXIII/278/17 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

3) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Piotra 

Michałowskiego w Bolestraszycach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Piotra Michałowskiego 

w Bolestraszycach 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Piotra Michałowskiego 

w Bolestraszycach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Piotra Michałowskiego w Bolestraszycach, 

Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marka Jaremczuka. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marek Jaremczuk przedstawił projekt uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Piotra 
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Michałowskiego w Bolestraszycach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Piotra Michałowskiego 

w Bolestraszycach. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do 

projektu procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady przy braku głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej uchwały, 

a przy pozytywnej opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisji Finansów Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Piotra Michałowskiego w Bolestraszycach 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Piotra Michałowskiego w Bolestraszycach. 

W wyniku głosowania przy 11 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała Nr LXIII/279/17 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

4) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

w Buszkowicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Buszkowicach 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Buszkowicach w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową w Buszkowicach, Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marka Jaremczuka. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marek Jaremczuk przedstawił projekt uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Buszkowicach 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Buszkowicach. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do 

projektu procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady przy braku głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej uchwały, 

a przy pozytywnej opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisji Finansów Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Buszkowicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową 

w Buszkowicach. 

W wyniku głosowania przy 10 głosach za, (obrady opuścił Radny Maciej Gałuszka) uchwała została 

przyjęta. Uchwała Nr LXIII/280/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

5) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. bł. ks. 

Bronisława Markiewicza w Kosienicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. bł. ks. Bronisława 

Markiewicza w Kosienicach 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. bł. ks. Bronisława Markiewicza 

w Kosienicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. bł. ks. Bronisława Markiewicza w Kosienicach, 

Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marka Jaremczuka. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marek Jaremczuk przedstawił projekt uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. bł. ks. 

Bronisława Markiewicza w Kosienicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. bł. ks. Bronisława 

Markiewicza w Kosienicach. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do 

projektu procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady przy braku głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej uchwały, 

a przy pozytywnej opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisji Finansów Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. bł. ks. Bronisława Markiewicza w Kosienicach 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. bł. ks. Bronisława Markiewicza w Kosienicach. 

W wyniku głosowania przy 10 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała Nr LXIII/281/17 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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6) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Maćkowicach w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. Św. Stanisława Kostki w Maćkowicach 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Maćkowicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Św. 

Stanisława Kostki w Maćkowicach, Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marka 

Jaremczuka. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marek Jaremczuk przedstawił projekt uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Maćkowicach w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. Św. Stanisława Kostki w Maćkowicach. Zwrócił uwagę na zapis w §1 zwrotu 

„jedynie”, który jest zbytecznym i zgłosił wniosek o usuniecie tego zapisu. 

Przewodniczący Rady poddał wniosek o skreślenie w §1 zwrotu „jedynie”. W wyniku głosowania przy 

11 głosach za poprawka została zatwierdzona. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do 

projektu procedowanej uchwały.  

Przewodniczący Rady przy braku głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej uchwały, 

a przy pozytywnej opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisji Finansów Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego Zespołu Szkół w Maćkowicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Św. Stanisława 

Kostki w Maćkowicach z przegłosowaną poprawką. 

W wyniku głosowania przy 11 głosach za, (na obrady powrócił radny Krzysztof Jaroch) uchwała została 

przyjęta. Uchwała Nr LXIII/282/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

7) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Orzechowcach 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Jana Pawła II w Orzechowcach 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Orzechowcach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. 

Jana Pawła II w Orzechowcach, Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marka 

Jaremczuka. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marek Jaremczuk przedstawił projekt uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Orzechowcach w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. Jana Pawła II w Orzechowcach. Zwrócił uwagę na zapis w §1 zwrotu „jedynie”, który 

jest zbytecznym i zgłosił wniosek o usuniecie tego zapisu. 

Przewodniczący Rady poddał wniosek o skreślenie w §1 zwrotu „jedynie”. W wyniku głosowania przy 

11 głosach za poprawka została zatwierdzona. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do 

projektu procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady przy braku głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej uchwały, 

a przy pozytywnej opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisji Finansów Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego Zespołu Szkół w Orzechowcach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Jana Pawła II 

w Orzechowcach z przegłosowaną poprawką. 

W wyniku głosowania przy 11 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała Nr LXIII/283/17 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

8) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Wyszatycach w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. Macieja Rataja w Wyszatycach 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Wyszatycach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. 

Macieja Rataja w Wyszatycach, Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marka 

Jaremczuka. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marek Jaremczuk przedstawił projekt uchwały 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Wyszatycach w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. Macieja Rataja w Wyszatycach. Zwrócił uwagę na zapis w §1 zwrotu „jedynie”, który 

jest zbytecznym i zgłosił wniosek o usuniecie tego zapisu. 

Przewodniczący Rady podał wniosek o skreślenie w §1 zwrotu „jedynie”. W wyniku głosowania przy 

11 głosach za poprawka została zatwierdzona. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do 

projektu procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady przy braku głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej uchwały, 

a przy pozytywnej opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisji Finansów Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego Zespołu Szkół w Wyszatycach w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Macieja Rataja 

w Wyszatycach z przegłosowaną poprawką. 

W wyniku głosowania przy 11 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała Nr LXIII/284/17 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

9) w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum im. 2 Pułku 

Pancernego w Żurawicy 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia 

działalności dotychczasowego Gimnazjum im. 2 Pułku Pancernego w Żurawicy, Przewodniczącego Komisji 

Oświaty i Spraw Społecznych Marka Jaremczuka. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marek Jaremczuk przedstawił projekt uchwały 

w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum im. 2 Pułku Pancernego 

w Żurawicy. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do 

projektu procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady przy braku głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej uchwały, 

a przy pozytywnej opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisji Finansów Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia 

działalności dotychczasowego Gimnazjum im. 2 Pułku Pancernego w Żurawicy. 

W wyniku głosowania przy 11 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała Nr LXIII/285/17 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

10) w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum im. Św. Stanisława 

Kostki w Maćkowicach 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia 

działalności dotychczasowego Gimnazjum im. Św. Stanisława Kostki w Maćkowicach, Przewodniczącego 

Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marka Jaremczuka. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marek Jaremczuk przedstawił projekt uchwały 

w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum im. Św. Stanisława Kostki 

w Maćkowicach. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do 

projektu procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady przy braku głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej uchwały, 

a przy pozytywnej opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisji Finansów Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia 

działalności dotychczasowego Gimnazjum im. Św. Stanisława Kostki w Maćkowicach. 

W wyniku głosowania przy 11 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała Nr LXIII/286/17 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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11) w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum w Orzechowcach 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia 

działalności dotychczasowego Gimnazjum w Orzechowcach, Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych Marka Jaremczuka. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marek Jaremczuk przedstawił projekt uchwały 

w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum w Orzechowcach. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do 

projektu procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady przy braku głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej uchwały, 

a przy pozytywnej opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisji Finansów Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia 

działalności dotychczasowego Gimnazjum w Orzechowcach. 

W wyniku głosowania przy 11 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała Nr LXIII/287/17 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

12) w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum im. bł. ks. Jana 

Balickiego w Wyszatycach 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia 

działalności dotychczasowego Gimnazjum im. bł. ks. Jana Balickiego w Wyszatycach, Przewodniczącego 

Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marka Jaremczuka. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Marek Jaremczuk przedstawił projekt uchwały 

w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego Gimnazjum im. bł. ks. Jana Balickiego 

w Wyszatycach. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do 

projektu procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady przy braku głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej uchwały, 

a przy pozytywnej opinii Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisji Finansów Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia 

działalności dotychczasowego Gimnazjum im. bł. ks. Jana Balickiego w Wyszatycach. 

W wyniku głosowania przy 11 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała Nr LXIII/288/17 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

13) w sprawie sprzedaży działek położonych w miejscowości Bolestraszyce. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie sprzedaży działek 

położonych w miejscowości Bolestraszyce, Sekretarza Gminy Żurawica Ryszarda Kosteleckiego. 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt przedmiotowej uchwały i omówił położenie działek na mapie. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do 

projektu procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady przy braku głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej uchwały, 

a przy pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa przedstawionej przez 

Przewodniczącego Komisji Dariusza Klepaka, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie sprzedaży 

działek położonych w miejscowości Bolestraszyce. 

W wyniku głosowania przy 11 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała Nr LXIII/289/17 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

14) w sprawie sprzedaży działki położonej w miejscowości Żurawica. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie sprzedaży działki położonej 

w miejscowości Żurawica, Sekretarza Gminy Żurawica Ryszarda Kosteleckiego. 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt przedmiotowej uchwały i omówił położenie działek na mapie. 
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do 

projektu procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady przy braku głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej uchwały, 

a przy pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki położonej w miejscowości Żurawica. 

W wyniku głosowania przy 11 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała Nr LXIII/290/17 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

15) w sprawie nieodpłatnego nabycia działki położonej w miejscowości Orzechowce. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia 

działki położonej w miejscowości Orzechowce, Sekretarza Gminy Żurawica Ryszarda Kosteleckiego. 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt przedmiotowej uchwały i omówił położenie działki na mapie. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do 

projektu procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady przy braku głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej uchwały, 

a przy pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia działki położonej w miejscowości Orzechowce. 

W wyniku głosowania przy 11 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała Nr LXIII/291/17 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

16) w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w miejscowości Maćkowice 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zamianę nieruchomości położonych w miejscowości Maćkowice, Sekretarza Gminy Żurawica Ryszarda 

Kosteleckiego. 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt przedmiotowej uchwały i omówił położenie przedmiotowych 

działek na mapie. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do 

projektu procedowanej uchwały. 

Radna Regina Środek zapytała, kto ponosi koszty podziału działek? 

Sekretarz Gminy odpowiedział, że w takiej sytuacji, gdy interes prawny leży po stronie gminy, koszty te 

ponosi gmina. 

Przewodniczący Rady przy braku głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej uchwały, 

a przy pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w miejscowości 

Maćkowice. 

W wyniku głosowania przy 10 głosach za, (obrady opuścił radny Krzysztof Jaroch) uchwała została 

przyjęta. Uchwała Nr LXIII/292/17 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

17) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żurawica 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Skarbnika Gminy Nataszę 

Pomykalską. 

Skarbnik Gminy Żurawica Natasza Pomykalska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żurawica. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do 

projektu procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady przy braku głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej uchwały, 

a przy pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żurawica. 

W wyniku głosowania przy 10 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała Nr LXIII/293/17 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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18) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2017 r. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Skarbnika Gminy Nataszę 

Pomykalską. 

Skarbnik Gminy Żurawica Natasza Pomykalska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2017 r. 

Zmienia się plan dochodów budżetowych poprzez ich zwiększenie w różnych działach i rozdziałach 

o kwotę 137 784,80 zł i zmniejszenie w różnych działach i rozdziałach o kwotę 2 714 579,02 zł. Zmienia się 

plan wydatków budżetowych poprzez ich zwiększenie w różnych działach i rozdziałach o kwotę 333 784,80 
zł i zmniejszenie w różnych działach i rozdziałach o kwotę 2 910 579,02 zł. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Przy braku głosów, zamknął dyskusję 

nad przedmiotowym projektem uchwały. Przy pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego 

i Rolnictwa, poddał przedstawiony projekt uchwały pod głosowanie. W wyniku głosowania przy 10 głosach 

za, Rada podjęła Uchwałę Nr LXIII/294/17 stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. punktu 8 – Wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, ze wpłynął wniosek Kierownika Zakładu Wodociągowo 

Kanalizacyjnego w Żurawicy o przedłużenie obowiązywania taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków od 1 stycznia 2018 r. do 30 kwietnia 2018 r. Przedstawił również 

najbliższe plany posiedzeń komisji i tematów, jakie mają być poruszane na tych posiedzeniach. 

Radny Dariusz Klepak zwrócił uwagę na konieczność przesterowania czasu świecenia lap ulicznych. 

Radny Zdzisław Chytła powrócił do problemu braku wykonawców usługi zimowego utrzymania dróg 

w Żurawicy. Stwierdził, że trzeba jak najszybciej podjąć działania w celu zapewnienia prawidłowego 

utrzymania dróg zimą, a przy braku wyłonienia wykonawców w przetargu, trzeba przedsięwziąć jakieś 

doraźne działania z wykorzystaniem naszych pracowników lub innych osób mogących świadczyć taką usługę. 

Radny Leszek Cichy poinformował o konieczności rozwiązania problemu z oświetleniem ulicznym przy 

drodze obok torów, należącego do kolei, która to linia została uszkodzona i trudno jest zlokalizować miejsce 

awarii leżące po stronie PKP. 

Radny Antoni Wołoszyn wystąpił z wnioskiem o wyposażenie ZWK w sprzęt do odśnieżania 

i prowadzenie takiej usługi we własnym zakresie. Zaproponował sfinansowanie takiego zakupu w formie 

leasingu. 

Wójt Gminy Żurawica Krzysztof Składowski odpowiedział, że propozycja doposażenia ZWK jest od 

dłuższego czasu dyskutowana, lecz nie jest to sprawa łatwa ze względów formalnych jak i finansowych. 

Bardzo dobrym rozwiązanie wydaje się powołanie – utworzenie zakładu komunalnego, który zajmowałby się 

nie tylko zimowym utrzymaniem dróg i chodników, ale również koszeniem trawy, a może również zbiórka 

odpadów komunalnych. Trzeba jednak pamiętać o rozpoczętych inwestycjach, jak również czekających nas 

nowych planowanych wyzwaniach takich jak np. magistrala wodna z Wyszatyc do Żurawicy. Trzeba wiec jak 

tyko na to pozwoli realizacja priorytetowych zadań, przystąpić do wyposażania własnego zakładu 

komunalnego. Lecz w obecnej sytuacji finansowej musimy na razie posiłkować się zewnętrznymi 

wykonawcami tych usług. Trudno powiedzieć jak będzie wyglądała sytuacja w zakresie pozyskiwania 

pracowników interwencyjnych i czy nie trzeba będzie zatrudnić pracowników gospodarczych we własnym 

zakresie. Trzeba jednak pamiętać, że stworzenie takiej grupy pracowników nie rozwiąże całkowicie 

problemów, bo trzeba ich wyposażyć w odpowiedni sprzęt. 

Radny Antoni Wołoszyn zwrócił uwagę, że odśnieżanie wymaga dużej ilości sprzętu, który musi 

pracować w tym samym czasie, co stanowiłoby duże obciążenie dla Gminy, gdy chcielibyśmy wykonywać te 

działania we własnym zakresie. 

Radny Józef Chomina stwierdził, że problem z brakiem wykonawców usługi odśnieżania w Żurawicy 

wiąże się z bardzo dużymi wymogami mieszkańców w tym zakresie i ciągłymi uwagami do osób 
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świadczących dotychczas te usługi. Potwierdzają to rozmowy z obecnymi wykonawcami w innych 

miejscowościach, którzy z tego powodu nie chcą świadczyć tej usługi w Żurawicy. 

Radny Witold Beer zwrócił uwagę na problemy z otwieraniem niektórych dokumentów na stronie 

internetowej gminy. 

Sekretarz Gminy odpowiedział, że problem jest na bieżąco monitorowany i w przypadku stwierdzenia 

takich problemów są one sprawdzane i naprawiane. 

Radny Maciej Gałuszka zwrócił uwagę na konieczność umieszczenia lustra przy posesjach Państwa 

Kirkałów i Kukuła gdzie zła widoczność znacznie utrudnia włączanie się do ruchu. Również podobnego 

rozwiązania wymaga ostry 90 stopniowy zakręt przy Szpitalu Psychiatrycznym w Żurawicy, gdzie po 

wykonanym remoncie drogi to miejsce stało się bardzo niebezpieczne. Podziękował za zakończenie 

w obecnym zakresie prace na cmentarzu na Górnej Żurawicy. Zwrócił się z wnioskiem o rozważenie 

wykonania dwóch mijanek na ul. Kasztanowej gdzie droga jest bardzo wąska i trudno jest tam się wyminąć 

pojazdom, a ruch tam jest coraz większy. Poinformował o licznych informacjach o coraz gorszym stanie dróg 

fortecznych ul. Jastrzębia i droga w kierunku Orzechowiec i poprosił o podjęcie jakiś działań w celu naprawy 

ich stanu. 

Radny Krzysztof Jaroch zwrócił się z prośbą o przedłużenie czasu funkcjonowania promu do 

15 listopada, gdyż rolnicy maja jeszcze do wykonania prace polowe na działkach za Sanem. Stwierdził, że 

pracownikom kończą się umowy a muszą jeszcze wykorzystać przysługujące im urlopy. Sytuację potwierdził 

sołtys Wyszatyc Jerzy Urban.  

Radny Witold Zająć zwrócił uwagę na brak drągów potrzebnych do wyciągnięcia promu na brzeg. 

Dotychczas używane już się zużyły. Wyciąganie promu bez tych podkładów może spowodować uszkodzenie 

poszycia promu, trzeba wiec przed wyciąganiem promu nabyć takie drągi lub wyciąć drzewa na takie belki. 

Wycięcie wymaga jednak zgody na takie działania. 

Skarbnik Gminy Natasza Pomykalska zwróciła uwagę na lepsze planowanie pracy przewoźników 

promowych, by wykorzystywali oni urlopy w okresach, gdy niema potrzeby, aby prom funkcjonował. Nie 

wykorzystanie urlopu w trakcie trwania umowy powoduje konieczność wypłaty za ten okres dodatkowego 

wynagrodzenia. 

Radny Krzysztof Jaroch poinformował, że z promu nie tylko korzystają rolnicy, ale również turyści, co 

powoduje, że trudno zawieszać funkcjonowanie w okresach braku prac polowych. 

Wójt Gminy Krzysztof Składowski stwierdził, że sprawa funkcjonowania promu był wielokrotnie 

dyskutowana. Trzeba jednak zwrócić uwagę na wymogi formalne i prawne jego funkcjonowania, dlatego 

wszystkie działania muszą być uzgadniane z pracownikami urzędu odpowiedzialnymi merytorycznie za 

funkcjonowanie promu, jaki i sprawy kadrowe. Podkreśli, że prom ma służyć przede wszystkim komunikacji 

dla rolników, gdyby jego funkcjonowanie było dofinansowywane ze środków zewnętrznych, można byłoby 

rozważyć jego szerokie wykorzystanie turystyczne. Jednak na nasze prośby o takie współfinansowanie ze 

strony powiatu czy sąsiednich gmin nie znalazły odzewu. Utrzymywanie promu jest bardzo kosztowne, 

a faktyczne potrzeby korzystania z niego dotyczy kilku rolników posiadających grunty rolne za Sanem. 

Konieczne jest podjęcie działań koordynacyjnych dla lepszego wykorzystania promu w okresach 

występowania potrzeb, co może ograniczyć koszty jego funkcjonowania. 

Radny Zdzisław Chytła przedstawił sprawę wykonania oświetlenia na ul. Słonecznej w Żurawicy 

i zwrócił się z prośbą do Wójta o maksymalne skrócenie postępowań w tej sprawie, by można było 

zrealizować to zadanie w tym roku, a mamy już prawie początek listopada. 

Radny Antoni Wołoszyn zwrócił uwagę na konieczność wyczyszczenia rowu melioracyjnego 

w Bolestraszycach i ewentualne skierowanie do tego zadania pracowników interwencyjnych o ile jest to 

możliwe, bo jeden bezrobotny nie jest w stanie tego wykonać. Zaproponował również wprowadzenie opłat za 

korzystanie z promu, jako atrakcji turystycznej, czyli w innych celach niż rolnicze. 

Radny Witold Zająć potwierdził, że z promu korzysta wiele osób w celach turystycznych i trudno jest 

twierdzić, że jest on wykorzystywany tylko przez rolników. 

Radna Regina Środek potwierdziła wskazywane uprzednio potrzeby i problemy oraz zakres 

funkcjonowania przeprawy promowej. Ponowiła propozycję rozważenia wprowadzenia opłaty za korzystanie 

z promu w celach turystycznych. 



14 
 

Radny Maciej Gałuszka zwrócił się z prośbą o przyspieszenie prac nad wykonaniem oświetlenia 

ulicznego na ul. Kościuszki w Żurawicy i maksymalne skrócenie procedur związanych z realizacją tego 

zadania. 

Sekretarz Gminy Ryszard Kostelecki poinformował o procedurach występujących przy realizacji zadań 

w zależności od wielkości – kwoty zamówienia. Nawet zastosowanie procedur uproszczonych wymaga 

zachowania, chociaż minimalnych okresów czasowych na złożenie ofert. Po wyłonieniu wykonawców i przy 

posiadaniu wymaganych środków finansowych niezwłocznie podpisywane są umowy i wykonawcy 

przystępują do realizacji zadań. 

 

 

Ad. punktu 9 – Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Żurawica Józef Pukajło zamknął 

obrady LXIII sesji VII kadencji Rady Gminy Żurawica. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

Protokół sporządził: 

Ryszard Kostelecki                                                                                               Józef Pukajło  
 


